
Záznam 

Z riadneho zasadnutia AS Svf UNIZA v akad. r. 2023/2024, ktoré sa konalo 
vo štvrtok 28.9.2023 o 10:00 hod. v miestnosti AE307 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (14 členov) 

AD 1) Otvorenie a schválenie programu 

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Ing. Eva Remišová, PhD. privítala členov senátu a hostí na 
dvanástom zasadnutí senátu s mandátom 2022 – 2026. Predsedníčka AS navrhla nasledujúci 
program: 

1. Otvorenie a schválenie programu. 
2. Schválenie overovateľov zápisu. 
3. Vyhlásenie doplňujúcich volieb do Akademického senátu Stavebnej fakulty Žilinskej 

univerzity v Žiline 
4. Návrh na schválenie členov Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty pre študentov 
5. Návrh na schválenie Zásad a pravidiel prijímacieho konania pre 1., 2. a 3 stupeň 

vysokoškolského štúdia na SvF UNIZA pre ak. rok 2024/2025 
6. Rôzne. 

Hlasovanie o predloženom programe: 

Hlasovanie: ZA: 14 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 Stav: Schválené 

 

AD 2) Schválenie overovateľov zápisu 

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová navrhla za overovateľov Ing. Štefana Šedivého, 
PhD, a sl. Barboru Bandíkovú, ktorí s návrhom súhlasili. 

Hlasovanie za overovateľov zápisu: 

 Ing. Štefan Šedivý, PhD  ZA: 14 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené 

 Barbora Bandíková  ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

 

AD 3) Vyhlásenie doplňujúcich volieb do Akademického senátu Stavebnej fakulty Žilinskej 
univerzity v Žiline 

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová informovala o zaniknutí členstva dvom členom 
študentskej časti AS (úspešným ukončením doktorandského štúdia) a predstavila Časový 
harmonogram doplňujúcich volieb člena študentskej časti AS SvF UNIZA. K predloženému 
dokumentu neboli žiadne pripomienky, preto pani predsedníčka dala hlasovať za schválenie 
Časového harmonogramu doplňujúcich volieb člena študentskej časti AS SvF UNIZA. 

Hlasovanie: ZA: 14 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 Stav: Schválené 



Voľbu členov do AS zabezpečuje príslušná volebná komisia, ktorá pracuje v zložení predseda 
a dvaja členovia z radov študentskej časti akademickej obce. Pre uskutočnenie voľby členov 
volebnej komisie, predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová navrhla internú volebnú komisiu 
na zasadnutí s členmi Ing. Zuzana Papánová, PhD. a Ing. Filip Gago, PhD., ktorí s návrhom 
súhlasili. Aklamačné hlasovanie za členov volebnej komisie: 

 Ing. Zuzana Papánová, PhD ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

 Ing. Filip Gago, PhD  ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

Následne predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová navrhla za členov volebnej komisie pre 
doplňujúce voľby člena študentskej časti AS SvF UNIZA  Ing. Mareka Chabadu, Bc. Lenku 
Lapášovú a sl. Zuzanu Čeľovskú, ktorí s návrhom súhlasili. 

Tajné hlasovanie za členov volebnej komisie pre doplňujúce voľby člena študentskej časti AS 
SvF UNIZA: 

 Ing. Marek Chabada ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

 Bc. Lenka Lapášová ZA: 14 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené 

 Zuzana Čeľovská ZA: 14 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené 

 

AD 4) Návrh na schválenie členov Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty pre študentov 

Disciplinárna komisia SvF má 6 členov, z ktorých 3 členovia sú vysokoškolskí učitelia a 3 
členovia sú študenti fakulty. Študenti sú schvaľovaní akademickým senátom fakulty na 
obdobie jedného roka. Prodekanka doc. Ing. Mária Kúdelčiková, PhD. navrhla členov 
Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty pre študentov za bakalárske štúdium: sl. Barboru 
Bandíkovú, za inžinierske štúdium: Bc. Lenku Lapašovú a za doktorandské štúdium: Ing. 
Mareka Chabadu. 

Tajné hlasovanie za členov Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty pre študentov: 

 Ing. Marek Chabada ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

 Bc. Lenka Lapášová ZA: 14 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené 

 Barbora Bandíková ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

 

AD 5) Návrh na schválenie Zásad a pravidiel prijímacieho konania pre 1., 2. a 3 stupeň 
vysokoškolského štúdia na SvF UNIZA pre ak. rok 2024/2025 

Dekan fakulty prof. Ing. Marián Drusa, PhD. predstavil obsah predkladaných dokumentov 
týkajúcich sa prijímacieho konania pre 1., 2. a 3. stupeň vysokoškolského štúdia s upresnením: 

bc. štúdium: nastali drobné zmeny, úprava dosiahnutých celkových priemerov známok na 
koncoročných vysvedčeniach pre prijímacie konanie - pre gymnázia a stredné priemyselné 



školy stavebné z 2,7 na 2,5, pre odborné školy, spojené školy a akadémie z 2,5 na 2,3, do 
budúcna sa budú prehodnocovať, poplatok za prijímacie konanie sa zvýšil na výšku 35 euro. 

Ing. štúdium: takmer žiadne zmeny, počty študentov boli odsúhlasené v zasadnutí AS 
26.6.2023. 

PhD. štúdium: žiadne zmeny oproti minulému roku. 

Diskusia: 

doc. Remišová: Spolupráca so SAV bude dlhodobá. Ako bude vyzerať memorandum 
o spolupráci so SAV pre doktorandské štúdium? Dekan predstavil memorandum so SAV. 

Ing. Gocál: Aké boli skúsenosti z minulého roku ohľadom dosiahnutých priemerov pre stredné 
školy? Doc. Kúdelčiková odpovedala na otázku. 

doc. Ponechal: vyjadril obavu, či použitie SCIO testov zo všeobecných štúdijných predpokladov 
na prijímačkách dostatočne preverí ich predpoklady na štúdium z hľadiska znalosti 
matematiky. Pretože podľa jeho šetrenia sa pri týchto testoch vyžadujú matematické znalosti 
nepresahujúce úroveň základnej školy. Doc. Kúdelčíková a Ing. Papánova reagovali, že tieto 
testy poznajú a ich obtiažnosť sa im zdá vysoká. Navyše ide o veľmi malé percento uchádzačov 
na SvF, ktorí absolvujú SCIO test ako súčasť prijímacieho konania. 

Ing. Danišovič: Prečo sme neprijali aj druhého uchádzača na doktorandské štúdium zo SAV? 
Dekan odpovedal, že daný uchádzač nespĺňal podmienky na prijímacie konanie.  

Po zodpovedaní všetkých otázok v rámci diskusie, doc. Remišová dala hlasovať za schválenie 
Zásad a pravidiel prijímacieho konania pre 1., 2. a 3 stupeň vysokoškolského štúdia na SvF 
UNIZA pre ak. rok 2024/2025 

Hlasovanie: ZA: 14 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 Stav: Schválené 

 

AD 6) Rôzne 

V rôznom doc. Remišová informovala senátorov, že bola oslovená rektorom o nomináciu na 
člena do Akreditačnej rady UNIZA z radov študentov 2. stupňa štúdia na SvF. Nomináciu 
predkladá podľa smernice UNIZA č.210 predseda AS fakulty na základe schválenia študentskou 
časťou AS fakulty. Študentská časť As SvF zabezpečí nomináciu a spracuje potrebné 
dokumenty.  

Dekan informoval o potrebe doplnenia študentov v radách študijných programov. S pani 
prodekankou pracujú na predložení nominácie študentov do vedeckej rady. Zasadnutie 
Vedeckej rady SvF je plánované na 26.10.2023. 

Ing. Papánová informovala, že boli zrušené určité prerekvizity v predmetoch. Niektoré 
nadväznosti boli zrušené a stalo sa, že študent nemá statiku 1 a 2, pružnosť a pevnosť, ale už 
má ukončené kovové konštrukcie a píše záverečnú prácu. Študenti začínajú zneužívať systém 
a emočne tlačia na vyučujúcich, že už im chýbajú len tieto predmety. Preto by sa mali určité 
nadväznosti predmetov prehodnotiť a prípadne znovu zaviesť. 



Ing. Bulkov poukázal na skutočnosť, že na externé štúdium sa prijal študent, ktorý nemá žiadne 
stavebné predmety, len ekonomické. Dekan vysvetlil, že je to na garantovi predmetu, ktorý si 
to musel obhájiť. Ďalšia otázka smerovala na p. dekana ohľadom termínu uskutočnenia 
pedagogickej konferencie. Dekan v odpovedi navrhol pravdepodobný termín konania 
17.10.2023. 

 

 

 

 

 

V Žiline 28.9.2023 

Prílohy 

Prezenčná listina. 

 

Zapisovateľ: Ing. Roman Bulko, PhD. .............................. 

 

Overovatelia: Ing. Štefan Šedivý, PhD. .............................. 

 Barbora Bandíková .............................. 

 

 .............................. 

 doc. Ing. Eva Remišová, PhD. 

 predsedníčka AS SvF UNIZA 


